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 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 15. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Cheb, Karlova 15, dne 11.11.2022 od 17.00 hodin 
  
Přítomní:  JUDr. Krabička, p. Remža, p. Kožený, p. Veber. 
Hosté: Bc. Krejčová,  
Omluveni: p. Kropáček, sl. Slezáková 
 
Ad 1) JUDr. Krabička přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání. Seznámil přítomné 
s navrženým programem (viz dále). 
 
- Kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru. 
14té zasedání proběhlo v Mlýnkách v rámci soutěže STO 1.10.2022. 

- stále chybí po uplynutí 5-let volby statutárních orgánů i změn názvů některých p.s. 
Jednotlivým krajským koordinátorům byl zaslán seznam těch p.s., které tak už měly 
učinit a neudělaly tak. P. Véber obeslal i všechny tyto p.s. a to dne 20.9.2022. 
Nejhůře je na tom Plzeňský kraj.  

JUDr. Krabička uvedl, že je nutné nechat do veřejného rejstříku zapsat pouze předseda, 
popř. místopředseda. Není nutno tam zapisovat celý výbor. Mohou nastat problémy 
s nutností zajišťovat na dokumentech podpisy celého výboru. 
 
- Nebyl tudíž splněn úkol z VV krajskými koordinátory.  Úkol trvá. 
 
- Pouze 1 p.s. dosud nezaplatil letošní členské odvody (a to AVZO Moravská Třebová, p.s.). 
Tento p.s. bude na základě vlastní žádost zrušen. 
Úkol splněn. 
 
- Inventura majetku umístěného ve zbrojařské dílně. Úkol nesplněn. Nedaří se domluvit 
s Havelkou mladším na termínu k provedení kontroly.  – Úkol trvá. Pověřena sl. Slezáková, 
předsedkyně RS 
 
Ad 2) organizační příprava 16. zasedání VV 
 
a) Návrhy na pracovní komise:  

a. Návrhová komise:  Miroslav Véber, Denisa Pokorná  
b. Pracovní předsednictvo:   JUDr. Vítězslav Krabička,  Tomáš Kožený 
c. Zapisovatelka:   Ivana Krejčová 
d. Ověřovatel zápisu:   Jaromír Remža 

b) Zítřejší jednání VV – zatím 6 členů je omluveno. 2 členové dosud nepotvrdili svoji účast 
ani se dosud neomluvili. Zřejmě bude přistoupeno k realizaci čl. XIII bod 3 stanov 
 
c) Schvalování rozpočtu, návrh se bude opravovat o dotace RS a RDM v celkové výši 75 tis. 
Kč – na mistrovství a na schůzovou činnost. 
  
d) Byly podány 2 návrhy na Čestné uznání pro p.s.:  

- AVZO Stará Bělá – předsednictvo souhlasí s podáním návrhu na VV 



- AVZO Neratovice, p.s. – část Modelklub – lze udělit pouze celému p.s., nikoliv pouze 
jednotlivému klubu – na návrh krajského koordinátora předsednictvo navrhuje udělit 
Čestné uznání AVZO Neratovice p.s. jako celku na základě celoroční práce s dětmi. v 
oddílu Modelklub. V tomto znění předsednictvo souhlasí s podáním návrhu VV. 

 
Ad3) majetkové a organizační záležitosti spolku  
 
- Havelka mladší stále dluh nesplácí.  
 
- Likvidace p.s. Prostějov. Zbraně byly rozprodány nebo zapůjčeny do p.s. AVZO TSČ ČR 
Střelci Teplice. 
- p.s. 103 ZO Staré Brno – jednání u notářky probíhá 
- p.s. Doubravník – prodej 1/2 nemovitosti proveden, zbývá ukončit likvidaci 
- p.s. Doubravka Plzeň – byla vedena exekuce. Všechny dluhy jsou uhrazen. Likvidace 
ukončena.   
- Informace o p.s. Lipnice nad Sázavou, zatím nerušit 
- Žádný p.s. nebude navržen na likvidaci z důvodu neodvedení odvodů. Pouze 3 na vlastní 
žádost. 
 
- Žaloba podaná paní Jílkovou – bylo podáno vyjádření za z.s. 
 
- Metodický pokyn pro p.s. aby k 30.6. každý rok zasílali na Městský soud v Praze Výkaz 
zisků a ztrát. Od roku 2023 bude povinnost zaslat pouze prostřednictvím datové zprávy. 
Metodický pokyn je vyvěšen na stránkách AVZO TSČ ČR. 
 
- Kontrola konání členských schůzí v roce 2022 - krajští koordinátoři  
 
- Připomínky ke stanovám – jsou zatím registrovány 2 návrhy 
 
 
Ad 4) projednání podmínek čerpání dotace z Ministerstva obrany – Pokos 2023 
 
JUDr. Krabička informoval přítomné o podání žádosti na rok 2023 pro organizování 
střeleckých soutěží v p.s. – žádost byla úspěšně hodnocena. Je možné příště žádat i přes 
p.s. anebo na soustředění a tábory, příp. na STO. 
 
 
Ad 5) Pověřuje se Účetní kancelář s.r.o. k provedení inventur majetku z.s., včetně zařazení 
nemovitostí majetku ve vlastnictví AVZO TSČ ČR z.s. do účetnictví  
 
p. Kožený urgoval u pana Slavíka dokončení změny přihlašování na naše webové stránky. 

 
Ad 6) Plán jednání VV na rok 2023 na dny 3.6.2023 a 11.11.2023. Tedy dvě jednání 
předsednictva budou ve dnech 2.6.2023 a 10.11.2023 a další termíny budou upřesněny. 
Příští zasedání předsednictva budu v rámci konání Mistrovství republiky ve vzduchových 
zbraní – datum a čas bude určen podle místa a konání MČR. Schůze předsednictva byla 
poté ukončena 
 
 
 
 

Zapsala: Ivana Krejčová                              JUDr.  Vítězslav Krabička,   
       předseda             


